

Ref. No.: 2020/03/KG/AR/86

23 March 2020

Chief Executive Officer

Boursa Kuwait

State of Kuwait

Dear Sir,

Subject: Disclosure of Information:

Update relating to the voluntary conditional offer made by Kuwait Finance House K.C.S.P. to acquire 100% the ordinary issued and paid up shares of Ahli United Bank B.S.C.

With reference to the updated announcement made by Ahli United Bank B.S.C. ("AUB") to its shareholders on 17 March 2020, which included the timeline applicable to the acquisition transaction, and further to the announcement made by Kuwait Finance House K.S.C.P. ("KFH") to AUB's shareholders on 18 March 2020 regarding the revised timetable of Acceptance and Transfer Forms in relation to the KFH's acquisition offer to acquire 100% of the ordinary issued and paid up shares of AUB (the "Offer"), and as a consequence of the instructions of the authorities in the State of Kuwait regarding the cessation of work up to Sunday, 12 April 2020, AUB hereby announces the following to its shareholders:

- The Offer process in respect of receipt of Acceptance and Transfer Forms in the Kingdom of Bahrain and the State of Kuwait will be postponed until the normal resumption of work in the State of Kuwait.
- The amended timetable for the commencement of the receipt of Acceptance and Transfer Forms as well as implementing the Offer as disclosed within the acquisition offer document will be announced in due course.
- KFH has officially requested an exemption from the Central Bank of Bahrain in relation to postponement of the offer process, as mentioned above, given the exceptional circumstances.
- The trading in AUB shares will accordingly not be suspended on 23 March 2020, as advised in AUB's disclosure on 17 March 2020.

AUB will provide additional disclosures on this matter, as required, on a prompt ongoing basis, to ensure transparency and to comply with governing laws and regulations.

Yours sincerely,


For Ahli United Bank B.S.C.
Copy to:

Mr. Amro Moharab - CMA

Mr. Mohammad Buarki - KCC



السيد الفاضل/ الرئيس التنفيذي لبورصة الكويت
بورصة الكويت
دولة الكويت
تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات:

تطورات بخصوص العرض الطوعي المشروط المقدم من قبل بيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع. للاستحواذ على 100% من الأسهم العادية الصادرة والمدفوعة للبنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

بالإشارة إلى الإعلان المحدث لمساهمي البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. ("الأهلي المتحد") الصادر عن الأهلي المتحد بتاريخ 17 مارس 2020 والذي يتضمن الجدول الزمني المطبق بخصوص عملية الاستحواذ، وبالإضافة إلى الإفصاح الصادر عن بيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع. ("بيتك") إلى مساهمي الأهلي المتحد بتاريخ 18 مارس 2020م المتعلق بالجدول الزمني المعدل لتلقي استمارات القبول والتحويل الخاصة بعرض الاستحواذ المقدم من بيتك للاستحواذ على 100% من الأسهم العادية الصادرة والمدفوعة للأهلي المتحد ("العرض")، وترتيباً على تعليمات الجهات الرسمية بدولة الكويت بشأن تعطيل الأعمال حتى يوم الأحد الموافق 12 أبريل 2020م، يُعلن الأهلي المتحد لمساهميهِ عما يلي:

- سيتم تأجيل إجراءات العرض وبالأخص تلقي استمارات القبول والتحويل في مملكة البحرين ودولة الكويت إلى حين استئناف العمل في دولة الكويت.
- سوف يتم الإعلان عن الجدول الزمني المعدل لبدء تلقي استمارات القبول والتحويل في مملكة البحرين ودولة الكويت ولتنفيذ العرض المعلن عنه في مستند العرض في وقت لاحق.
- تقدم بيتك بطلب رسمي من مصرف البحرين المركزي بإعفاء فيما يتعلق بتأجيل إجراءات العرض، كما سبق ذكره، نظراً للظروف الاستثنائية.
- وعليه، لن يتم تعليق التداول في أسهم الأهلي المتحد بتاريخ 23 مارس 2020م كما تم الإفصاح عنه مسبقاً من قبل الأهلي المتحد بتاريخ 17 مارس 2020م.

سيقوم الأهلي المتحد بالإفصاح فوراً وتبعاً عن أية تطورات بخصوص هذا الموضوع حرصاً على الشفافية وعلى مصالح مساهميهِ والمعاملين معه وإلتزاماً بالقوانين واللوائح المنظمة لذلك. تفضلوا بقبول جزيل الشكر والامتنان.

عن البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

نسخة إلى:

السيد عمرو محارب هيئة أسواق المال

السيد محمد بو عركي - الكويت للمقاصة

Ahli United Bank (B.S.C.)

Head Office:

Bldg. 2495 Road 2832 Al Seef District 428

P.O. Box 2424, Manama, Kingdom of Bahrain

Telephone: (+973) 17 585 858

Facsimile : (+973) 17 580 569

info@ahliunited.com

Incorporated with the Limited Liability by Decree from HH The Amir of State of Bahrain.

Commercial Registration Number 46348

"Licensed as a conventional retail bank by the CBB"

البنك الأهلي المتحد (ش.م.ب.)

المكتب الرئيسي:

مبنى ٢٤٩٥ طريق ٢٨٣٢ ضاحية السيف، ٤٢٨

ص. ب. : ٢٤٢٤، المنامة، مملكة البحرين

هاتف : ١٧٥٨٥٨٥٨ (+٩٧٣)

فاكس : ١٧٥٨٠٥٦٩ (+٩٧٣)

info@ahliunited.com

تأسس بموجب مرسوم أميري من صاحب السمو أمير دولة البحرين بضمان محدود.

رقم السجل التجاري: ٤٦٣٤٨

مردعي ترمصرف تقليدي قطع بجزئه من قبل مصرف البحرين العرضي